

5D4N EXPLORE MANILA AND BEYOND

10 TO GO

MANILA/VILLA ESCUDERO/TAGAYTAY

DEPARTURE : 23/5, 28/5, 29/5 From \$1,298/-

- | | |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"> • Villa Escudero • Waterfall Restaurant • Escudero Private Museum • Gingerbread House • Fantasy World • People's Park in the Sky • Picnic Grove | <ul style="list-style-type: none"> • Twin Lakes Megaworld • Mahogany Market • Fort Santiago • San Augustine • Casa Manila • Rizal Park • SM Mall of Asia |
|---|---|

HIGHLIGHTS
Lunch at Waterfall
Restaurant
Kelesa Ride



Waterfall Restaurant



Gingerbread House Tagaytay



Tagaytay Picnic Grove

DAY 1 SINGAPORE / MANILA (DINNER)

Upon arrival, you will meet our coordinator at Manila Airport. Transfer to hotel. Join us for a welcome dinner to get acquainted with the tour guide.

DAY 2 MANILA / VILLA ESCUDERO / TAGAYTAY (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

Following breakfast, embark on a three-hour drive to **Villa Escudero**. Upon reaching Villa Escudero, relish a delectable lunch at the Waterfall Restaurant. The **Waterfalls Restaurant** stands as a focal point within Villa Escudero, offering a traditional Filipino buffet lunch in a kamayan style, all while indulging in the unique experience of soaking your feet in the shallow running water.

After the satisfying lunch, explore the **Escudero Private Museum**. If time allows, you have the option to partake in Bamboo Rafting (additional cost to be borne by the customer). Subsequently, proceed on a two-hour drive to Tagaytay for an overnight stay.

DAY 3 TAGAYTAY (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

After breakfast, take a trip to the **Gingerbread House**. Within the two-story structure, the air is filled with the enticing fragrance of freshly baked pastries. The ambience is enhanced by lovely decorations, including adorned tables, wall decor, and Gingerbread-themed stuffed toys. Next to the **Fantasy World**, it is an amusement park left unfinished, yet popular among both residents and tourists from abroad. Its captivating medieval architecture, features interconnected structures, castles, and houses linked by suspension bridges. The towering tower, complemented by a water fountain and lush vegetation, contributes to its unmatched elegance.

At the **People's Park in the Sky**, you can enjoy a stunning 360-degree panorama that includes views of Taal Volcano, Taal Lake, Tagaytay Highlands, and the neighbouring municipalities of Tagaytay City and surrounding provinces. **Picnic Grove** transcends its role as a mere picnic spot, offering a range of leisure opportunities. The area is enveloped by lush greenery, and visitors can explore an eco-trail, immersing themselves in the refreshing Tagaytay breeze while connecting with nature.

Embraced by verdant landscapes and boasting a stunning vista of Taal, **Twin Lakes Megaworld** stands as one of Tagaytay's most renowned and awe-inspiring shopping destinations. The renowned Bulalo Market in Tagaytay City is situated at the **Mahogany Market**, offering an excellent opportunity to savour the delectable beef dish at an affordable price.

DAY 4 TAGAYTAY / MANILA (BREAKFAST / LUNCH/-)

Following breakfast, embark on a two-hour drive to Manila. Upon arrival, explore **Fort Santiago**, the oldest Spanish bastion in the Philippines located within the walled city of Intramuros in Manila. **San Augustine**, built between 1587 and 1606, stands as the oldest church in the country, with a massive facade concealing an ornate interior holding objects of significant historical and cultural value.

Discover **Casa Manila**, a living museum showcasing the lifestyle of an affluent Filipino family during the late Spanish colonial period. The house's interior design reflects the style prevalent in the late 19th century, featuring furniture and decor imported from Europe and China. Painted walls, crystal chandeliers, intricate carvings, Chinese ceramics, and gilded furniture collectively showcase the sophistication and opulence characteristic of a 19th-century Manila residence.

Rizal Park, one of the Philippines' most extensive urban parks, spans a vast 58-hectare area. In addition to strolling through the park, you have the opportunity to capture a photograph of the iconic Rizal monument. Enjoy free leisure time at the **SM Mall of Asia**, the 5TH largest mall in the World, followed by an overnight stay in Manila.

DAY 5 MANILA / SINGAPORE (BREAKFAST)

After breakfast, transfer to the airport for the flight home

*The itinerary is subject to change, or some item removed, with or without notice, due to unforeseen circumstances such as weather, natural disasters, traffic conditions, political issues, closure during public holidays, maintenance, acts of war, riots, etc.



Hotel:

X 2 Nights in Manila - Ramada by Wyndham Manila, City Garden Grand Hotel Manila or similar 4-star hotels

X 2 Nights in Tagaytay - Hotel Carlito Tagaytay, Hotel Monticello Tagaytay, or similar 4-star hotels.

FARE INCLUDES :

- ✓ Return airfare by Philippines Airlines & 4N Hotel Accommodation
- ✓ Daily Hotel Breakfast (Except Child No Bed)
- ✓ Round Trip Airport Transfer (Airport-Hotel-Airport)
- ✓ Private Manila City Tour - Fort Santiago, San Agustine, Casa Manila, Rizal Park & Mall of Asia (World 5th Largest Shopping Mall)
- ✓ Private Tagaytay Tour - Instagrammable Gingerbread House & Fantasy World, People's Park in the Sky & Picnic Grove to view Taal Lake, Mahogany Market, shopping at Twin Lakes Megaworld
- ✓ Escudero Private Museum
- ✓ 1 Lunch at Waterfall Restaurant, 2 Lunch & 2 Dinner

✗ FARE EXCLUDES :

- 👉 Hotel Security Deposit
- 👉 Optional Activities/Sightseeing
- 👉 **Tour Guide Tipping (PHP100.per pax per day)**

TERMS & CONDITIONS:

- Please inform passengers that it is their responsibility to have a valid VISA (if required), and required travel documents like passport validity date, exit permit, re-entry permit, etc, before travel.
- Rates are based on a minimum 10 persons to depart, the rates will change if less than 15 persons.
- All passengers are required to register eTravel within 72 hours prior to their arrival in the Philippines. This is the eTravel Link: <https://etravel.gov.ph/>
- Please inform passengers that they are required to submit a Singapore ICA SG Arrival Card, 72 hours before arrival in Singapore.
- Apple World Travel Pte Ltd is not responsible for any passenger's travel document, missed flight, travel insurance, personal expenses, etc. Customers are required to buy a more comprehensive travel insurance with us or other trade specific travel insurance company Once booking is confirmed for the package and airtickets already issued, there will be no cancellation allowed, subject to amend and cancellation charge.
- The itinerary is subject to change, or some item removed, with or without notice, due to unforeseen circumstances such as weather, natural disasters, traffic conditions, political issues, closure during public holidays, maintenance, acts of war, riots, etc.
 - Price is subject to change without notice
 - Blackout dates
 - 2024: 28-30Mar, 09-10Apr, 01May, 12Jun, 16Jun, 21Aug, 26Aug, 01-02Nov, 30Nov, 08Dec, 25Dec, 30-31Dec

五天四夜探索马尼拉及周边地区

10 即可出发

出发日期 23/5/2024

- 埃斯库德罗山庄
- 瀑布餐厅享用美味的午餐
- 埃斯库德罗私人博物馆
- 姜饼屋
- 奇幻世界
- 人民公园
- 野餐格罗夫

- 双湖巨型世界
- 红木市场
- 探索圣地亚哥堡
- 圣奥古斯丁教堂
- 卡萨马尼拉
- 黎刹公园
- SM 亚洲商城
- 马尼拉/埃斯库德罗山庄/大雅台

强调
在瀑布餐厅享用午餐
卡莱萨骑行



第一天 新加坡/马尼拉

(晚餐)

抵达后，您将在马尼拉机场与我们的协调员会面。转移到酒店。参加我们的欢迎晚宴，结识导游。

第 2 天 马尼拉/埃斯库德罗别墅/大雅台

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后，出发三个小时的车程前往埃斯库德罗山庄。到达埃斯库德罗山庄后，在瀑布餐厅享用美味的午餐。瀑布餐厅是埃斯库德罗山庄内的焦点，提供卡玛雅风格的传统菲律宾自助午餐，同时享受将双脚浸泡在浅流水中的独特体验。

享用完美味的午餐后，探索埃斯库德罗私人博物馆。如果时间允许，您可以选择参加竹筏漂流（额外费用由顾客承担）。随后，驱车两小时前往大雅台过夜。

第三天 大雅台

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后，前往姜饼屋。两层楼的姜饼屋建筑内，空气中弥漫着新鲜出炉的糕点的诱人香味。可爱的装饰增强了氛围，包括装饰桌子、墙壁装饰和姜饼主题的毛绒玩具。紧邻，奇幻世界。奇幻世界是一个尚未完工的游乐园，但深受居民和国外游客的欢迎。其迷人的中世纪建筑以相互连接的结构、城堡和通过吊桥相连的房屋为特色。高耸的塔楼辅以喷泉和茂密的植被，营造出无与伦比的优雅氛围。

在人民公园，您可以欣赏令人惊叹的 360 度全景，包括塔阿尔火山、塔阿尔湖、大雅台高地以及大雅台市和周边省份的邻近城市。野餐格罗夫不仅仅是一个野餐地点，还提供一系列休闲机会。该地区被郁郁葱葱的绿色植物所包围，游客可以探索生态步道，沉浸在大雅台清爽的微风中，同时与大自然亲密接触。

在双子湖巨型世界周围环绕着翠绿的风光，坐拥塔尔的壮丽景色，是大雅台最著名、令人惊叹的购物目的地之一。大雅台市著名的布拉洛市场位于红木市场内，提供了以实惠的价格品尝美味牛肉菜肴的绝佳机会。然后在大雅台过夜。

第四天 大雅台 / 马尼拉

(早餐 / 午餐)

早餐后，驱车两小时前往马尼拉。抵达后，参观探索圣地亚哥堡，这是菲律宾最古老的西班牙堡垒，位于马尼拉王城城墙内。圣奥古斯丁教堂建于 1587 年至 1606 年间，是该国最古老的教堂，巨大的立面掩盖了华丽的内部，里面藏有具有重要历史和文化价值的物品。

探索卡萨马尼拉，这是一座活生生的博物馆，展示了西班牙殖民时期晚期菲律宾富裕家庭的生活方式。房子的室内设计反映了 19 世纪末流行的风格，采用从欧洲和中国进口的家具和装饰。彩绘墙壁、水晶吊灯、精致的雕刻、中国陶瓷和镀金家具共同展示了 19 世纪马尼拉住宅的精致和华丽特征。

黎刹公园是菲律宾最大的城市公园之一，占地 58 公顷。除了在公园里漫步之外，您还有机会拍摄标志性的黎刹纪念碑的照片。在世界第五大购物中心 SM 亚洲商城享受自由休闲时间，然后在马尼拉过夜。

第五天 马尼拉 / 新加坡

(早餐)

早餐后，前往机场搭乘航班回国。

*由于天气、自然灾害、交通状况、政治问题、公共假期关闭、维护、战争行为、骚乱等不可预见的情况，行程可能会在通知或不通知的情况下进行更改或删除某些项目。

4 * 酒店：

X 2 晚 在 马尼拉 - Ramada by Wyndham Manila, City Garden Grand Hotel Manila or similar 4-star hotels

X 2 晚 在 Tagaytay - Hotel Carlito Tagaytay, Hotel Monticello Tagaytay, or similar 4-star hotels.



旅费包括：

- ✔ 4 晚酒店住宿
- ✔ 早餐 (除了小孩不占床)
- ✔ 往返机场接送 (机场-酒店-机场)
- ✔ 马尼拉市区游览 - Fort Santiago, San Agustine, Casa Manila, Rizal 公园 & Mall of Asia (世界第五大商场)
- ✔ 大雅台游览 - Instagrammable Gingerbread House & Fantasy World, People's Park in the Sky & Picnic Grove to view Taal Lake, Mahogany Market, shopping at Twin Lakes Megaworld
- ✔ 埃斯库德罗私人博物馆
- ✔ 1 午餐在瀑布餐厅, 2 午餐 & 2 晚餐

✘ 旅费不包括：

- 👉 酒店按柜金
- 👉 自费旅游项目/ 活动
- 👉 导游小费

条款及细则：

- 请告知乘客，他们有责任在旅行前持有有效的签证（如果需要）和所需的旅行证件，如护照有效期至少六个月，出境许可，再入境许可等。
 - 价格基于至少 10 人离开，如果少于 10 人，价格将发生变化。
 - 所有乘客都必须在抵达菲律宾前 72 小时内注册电子旅行。这是电子旅行链接：<https://etravel.gov.ph/>
请告知乘客，他们需要在抵达新加坡前 72 小时提交新加坡 ICA SG 入境卡。
 - Apple World Travel Pte Ltd 不对任何乘客的旅行证件、错过航班、旅行保险、个人开支等负责。顾客一旦缴了款项，机票出了，不得改期，不得更改，也会有取消的费用。
- 客户需要向我们或其他特定行业的旅行保险公司购买更全面的旅行保险
- 由于不可预见的情况，行程可能会发生变化，或某些项目可能会被删除，无论是否通知
- *旺季另外标价：2024: 28-30Mar, 09-10Apr, 01May, 12Jun, 16Jun, 21Aug, 26Aug, 01-02Nov, 30Nov, 08Dec, 25Dec, 30-31Dec